

Dear Valued SEFE Supplier,

SEFE is pleased to announce that we are partnering with **SAP Business Network®** to streamline our procurement and accounts payable processes. This initiative will help fulfill our vision of moving away from manually transmitted documents. We are targeting your organization to connect with us on SAP Business Network with a **free** Standard Account.

➤ **What does this mean for you?**

On **1st January 2026** we will go live and begin sending purchase orders to our suppliers via this platform. We expect all suppliers to use SAP Business Network to:

- [Receive Purchase Orders](#)
- [Create Order Confirmations](#)
- [Create Ship Notices](#)

➤ **What are your next steps?**

After we go-live, you will receive an email with your organizations first SEFE purchase order. Use can that email to connect with us on SAP Business Network, view future purchase orders, and submit the documents mentioned above. That first purchase order will come from the email address ordersender-prod@ansmtp.ariba.com.

Alternatively, you will soon receive an email invitation to pre-register for a free Ariba Standard Account via a Trading Relationship Request. Registering early will help save time and effort after go-live. The email will come from either ordersender-prod@ansmtp.ariba.com or noreply@us.bn.cloud.ariba.com.

To learn more about how to complete your registration and begin transacting, please click [here](#).

You may use an existing account (Standard or Enterprise) to connect with SEFE. Please note that if you choose to use an existing **Enterprise** Account, you may incur **fees** from SAP

Business Network use. Any fees generated from an Enterprise Account will be the responsibility of the supplier. To learn more about Enterprise Account benefits and fees, please click [here](#).

Choose this 'How do I learn more' section if you will use an OnDemand Standard Account summit/training. A non-customer specific OnDemand summit recording is available via the link below, but the link can be replaced with a customer specific link if needed.

➤ **How do I learn more?**

- Watch this short video to [Get Ready to Transact](#) (3:47 duration)
- Visit our <Supplier Information Portal (SIP)> to view [training videos](#)
- Register to view an OnDemand [Standard Account Summit](#) (24:07 duration) to prepare for this process change
- Visit our [Supplier Information Portal](#)

This shift will strengthen our business relationship and allow for more robust collaboration and purchasing capabilities. If you are not the correct recipient or have questions, please contact our Supplier Enablement Team at procurementops@sefe.eu.

Kind Regards,

SEFE Enablement Team

Sehr geehrte SEFE-Lieferanten,

SEFE freut sich, Ihnen mitteilen zu können, dass wir eine Partnerschaft mit **SAP Business Network®** eingehen, um unsere Beschaffungs- und Buchhaltungsprozesse zu optimieren. Diese Initiative wird dazu beitragen, unsere Vision der Abkehr von manuell übermittelten

Dokumenten zu verwirklichen. Wir möchten Ihr Unternehmen dazu einladen, sich mit einem **kostenlosen** Standardkonto bei SAP Business Network anzumelden.

➤ **Was bedeutet das für Sie?**

Am **1. Januar 2026** werden wir live gehen und damit beginnen, Bestellungen über diese Plattform an unsere Lieferanten zu senden. Wir erwarten von allen Lieferanten, dass sie SAP Business Network für folgende Zwecke nutzen:

- [Empfang von Bestellungen](#)
- [Erstellung von Auftragsbestätigungen](#)
- [Erstellung von Versandbenachrichtigungen](#)

➤ **Was sind Ihre nächsten Schritte?**

Nach dem Go-Live erhalten Sie eine E-Mail mit der ersten SEFE-Bestellung Ihres Unternehmens. Mit dieser E-Mail können Sie sich mit uns über SAP Business Network verbinden, zukünftige Bestellungen einsehen und die oben genannten Dokumente einreichen. Diese erste Bestellung wird von der E-Mail-Adresse ordersender-prod@ansmtp.ariba.com versendet.

Alternativ erhalten Sie in Kürze eine E-Mail-Einladung zur Vorregistrierung für ein kostenloses Ariba-Standardkonto über eine Geschäftsbeziehungsanfrage. Eine frühzeitige Registrierung hilft Ihnen, nach dem Start Zeit und Aufwand zu sparen. Die E-Mail wird entweder von ordersender-prod@ansmtp.ariba.com oder noreply@us.bn.cloud.ariba.com versendet.

Um mehr darüber zu erfahren, wie Sie Ihre Registrierung abschließen und mit Transaktionen beginnen können, klicken Sie bitte [hier](#).

Sie können ein bestehendes Konto (Standard oder Enterprise) verwenden, um sich mit SEFE zu verbinden. Bitte beachten Sie, dass bei Verwendung eines bestehenden **Enterprise-Kontos Gebühren** für die Nutzung des SAP Business Network anfallen können. Alle Gebühren, die durch ein Enterprise-Konto entstehen, gehen zu Lasten des Lieferanten.

Um mehr über die Vorteile und Gebühren eines Enterprise-Kontos zu erfahren, klicken Sie bitte [hier](#).

Wählen Sie diesen Abschnitt „Wie erhalte ich weitere Informationen?“, wenn Sie einen OnDemand-Standard-Account- Summit/Schulung nutzen möchten. Eine nicht kundenspezifische Aufzeichnung des OnDemand-Summit ist über den untenstehenden Link verfügbar, der jedoch bei Bedarf durch einen kundenspezifischen Link ersetzt werden kann.

➤ **Wie erhalte ich weitere Informationen?**

- Sehen Sie sich dieses kurze Video an, um sich auf die [Transaktion vorzubereiten](#) (Dauer: 3:47 Minuten).
- Besuchen Sie unser <Supplier Information Portal (SIP)>, um [Schulungsvideos](#) anzusehen.
- Registrieren Sie sich, um einen OnDemand [Standard Account Summit](#) (Dauer: 24:07 Minuten) anzusehen und sich auf diese Prozessänderung vorzubereiten.
- Besuchen Sie unser [Lieferanteninformationsportal](#).

Diese Umstellung wird unsere Geschäftsbeziehung stärken und eine robustere Zusammenarbeit und bessere Einkaufsmöglichkeiten ermöglichen. Wenn Sie nicht der richtige Empfänger sind oder Fragen haben, wenden Sie sich bitte an unser Supplier Enablement Team unter procurementops@sefe.eu.

Mit freundlichen Grüßen,

SEFE Enablement Team

SEFE Marketing & Trading Limited is a limited company registered in England and Wales with registered number 3768267 and registered office at 20 Triton Street, London NW1 3BF. This message is intended solely for the addressee and may contain confidential

information. If you have received this message in error, please send it back to us, and immediately and permanently delete it. Do not use, copy or disclose the information contained in this message or in any attachment. If the content of this email is personal or unconnected with our business, we accept no liability or responsibility for it.